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This is the story of Paul, a sophomore at a high school like no other: The cheerleaders
ride Harleys, the homecoming queen used to be a guy named Daryl (she now prefers
Infinite Darlene and is also the star quarterback), and the gay-straight alliance was
formed to help the straight kids learn how to dance. 

When Paul meets Noah, he thinks he’s found the one his heart is made for. Until he
blows it. The school bookie says the odds are 12-to-1 against him getting Noah back,
but Paul’s not giving up without playing his love really loud. His best friend Joni
might be drifting away, his other best friend Tony might be dealing with ultra-religious
parents, and his ex-boyfriend Kyle might not be going away anytime soon, but
sometimes everything needs to fall apart before it can really fit together right.

This is a happy-meaningful romantic comedy about finding love, losing love, and doing
what it takes to get love back in a crazy-wonderful world.
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评论

美国清新同志校园剧既视感。才15岁情商就如此之高，好早熟。

-----------------------------
挺清新可爱的，tony是泪点

-----------------------------
可能我还是比较喜欢大叔的声音。。。

-----------------------------
"What a wonderful world."

-----------------------------
The world loves stupid labels. I wish we got to choose our own. (2020 / 02)

-----------------------------
清水流，dramatized audio很赞。

-----------------------------
多少人会看到自己有Tony的影子？

-----------------------------
在大大的世界里，熙熙攘攘的走廊里，正襟危坐的教室里，你种下一颗想念在褶皱的纸
条里，撒一粒思恋在教室靠窗的位置，微微一笑，下雨的天气却有阳光的味道。因为，
有你在。

-----------------------------
很遗憾，作者成功地没能让我关心书里的任何一个角色。两个人起初感情发展几乎就是
被简单粗暴“我们就是很看得顺眼啊”一笔带过，化学反应几乎看不到，少了这个环节
我很难去和角色共感的呀。Tony给Paul的建议其实很适合作者：show, not tell。



-----------------------------
私心因为作者多加一星。其实故事不怎么样。人物有点多，只喜欢两三个，所以有些地
方直接略过了

-----------------------------
remind me of long- lost memory when all you think about is who like who,..a little too
naive, unrealistic,anyway, its a happy ending, that beats all

-----------------------------
很小清新的校园故事，读起来很轻松！

-----------------------------
And I think to myself, What a wonderful world.

-----------------------------
Little bit of unrealistic & artificial

-----------------------------
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书评

勾答案，咋阅读啊？............咋读啊咋读啊咋读啊勾答案，咋阅读啊？............咋读啊咋读
啊咋读啊勾答案，咋阅读啊？............咋读啊咋读啊咋读啊  
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